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Írásbeli kérdé s
Dr. Szili Katali n
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mit kell tudni a fóliasátrakkal összefüggő legújabb intézkedésekről?” címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Gráf József miniszter úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Fogadóórámon egy elkeseredett gazdálkodó, Pásztor János keresett fel az alábbi kérdéssel :

Mint mezőgazdasággal foglakozó vállalkozó, Pásztor úr is elszenvedője a magyar
mezőgazdaság utóbbi években tapasztalható válságának . Több, a gazdákat hátrányosan érint ő
döntés után újabb sokk ért több ezer családot, amikor nyilvánosságra került, hogy a Kormán y
építési engedélyhez köti a fóliasátrak építését . Ez a döntés még nehezebb helyzetbe hozza a z
uniós társaikkal szemben így is egyre gyakrabban alulmaradó magyar termel őket .

Tisztelt Miniszter Úr !

- Mi indokolja ezt minden érintett számára komoly kiadással járó döntést ?

- Miért éppen most, a magyar mez őgazdaság történetének legnehezebb időszakában nehezítik
tovább a gazdák helyzetét?

- Tervez-e a Kormány valamilyen támogatási formát a hirtelen megjelen ő többletkiadá s
fedezésére a gazdák számára ?

Milyen költségekkel jár a döntés az érintett termelők számára ?

Tisztelettel várom válaszát

Budapest, 2008 . április 25 .

Erdős Norbert
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